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Radoviću minus Veljoviću-plus
PODGORICA, DANILOVGRAD - Crnogorski premijer Igor Lukšić juče nije želeo da odgovori
na direktno pitanje da li će biti smenjen direktor Zavoda za izvršenje krivičnih sankcija u
Spužu Milan Radović, koji je u ponedeljak, par eati nakon što je u zatvorskoj ćeliji pronađen
mrtav pritvorenik Milivoje Terzić, medijima saopštio da je najverovatnije reč o samoubistvu.
Lukšić je novinarima juče u Danilovgradu kazao da ne može da komentariše ceo slučaj jer,
koliko je njemu poznato, obdukcione nalaze dr Miodrag Šoć i dr Dragana Čukić još nisu
dostavili nadležnim organima, odnosno tužilaštvu.
- Ono što smo mi ocenjivali u Vladi jeste da li je menadžment ZIKS adekvatno postupio i,
nažalost, mislim da nije. Mislim da je došlo do vrlo kontradiktornih nastupa koji su generalno
samo podsticali uzenemirenje javnosti, što smo takođe razmatrali na sednici Vlade  Kasao je
Lukšić i još jednom dodao da nije zadovoljan načinom na koji je menadžment
ZIKS postupio i da će to uzeti u razmatranje kada budu donosili konačnu odluku.
Lukšić je, upitan da li podržava Veselina Veljovića, rekao da direktor Uprave policije uživa
njegovo puno poverenje.
- Njegov mandat karakteriše puna poevećenost realizaciji strateških kapaciteta koji se tiču
daljeg razvoja Uprave policije i jačanja kadrovskih resursa i puna posvećenost ispunjavanju
svih obaveza vezanih za akcioni plan, i svega što nam sledi kasnije, kada budu otvoreni
pregovori sa EU, ocenio je premijer.
Prema Lukšićevim rečima, priprema se novo zakonodavstvo iz te oblasti.
- Ministarstvo unutrašnjih poslova na tome radi, verujem da će se u skorijem periodu Vlada
odrediti na taj predlog Zakona, i sve što.bude posle toga biće stvar mog i dogovora ministra i
direktora policije. He vidim u tome nikakvih problema  Kasao je Lukšić.
Premijer je rekao da Veljović ima njegovo poverenje sve dok realizuje svoje obaveze, što je
do sada bio slučaj. S.Ð.
NA sednici Vlade, odražane u četvrtak, kako je to i zvanično objavljeno na sajtu, bilo je reči
upravo o ponašanju Uprave ZIKS. Tada je ukazano na potrebu brzog, profesionalnog i
efikasnog rasvetljavanja svih relevantnih činjenica u vezi sa Terzićevim slučajem u okviru
nadležnih pravosudnih institucija. Vlada će nakon dobijanja izveštaja od nadležnog državnog
tužioca doneti odluku o odgovornosgi u upravi ZIKS.
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ВЛАДА ТРАЖИ ДА ЗДРАВСТВО ПРЕКИНЕ UJTPAJK ИГОР Л У К Ш И Ћ ОЦЕНИО Д А JE УПРАВА ЗИКС УЗНЕМИРИЛА ЈАВНОСТ 

РАДОВИЋУ МИНУС 
ВЕЉОВИЋУ • ПЛУС 
Лукшић: Одлуке о смени иосле извешшаја иашолога 

ни реч о новцу 
ПОДГОРИЦА - Синдикати-

ма здравства достављен je 
допис у коме министри 
здравља Миодраг Радуно-
вић и финансија Милорад 
Катнић апелују да се замр-
зне штрајк здравствених 
радника. 

Међутим, у допису 
здравственим радницима 
није достављена и понуда 
коју je најавио министар 
Радуновић, a према којој je 
требало да 1,6 милиона са-
ми расподеле, док би 350 
хиљада било распоређено 
у стамбени фонд. 

- Понуда коју смо доби-
ли je нејасна. О радној гру-
пи која се помиње у пону-
ди, на састанку није било 
ни речи. He постоји ника-
ква комисија, што je ка-
сније саопштено и из Вла-
де, где тврде да je дошло 
до грешке - каже доктор 
Драган Рачић, представ-
ник радничке организаци-
је при Унији слободних 

синдиката. 
Рачић такође додаје да у 

допису који су добили, ни 
слова нема о понуди о ко 
joj je сам министар раније 
причао, већ да стоји само 
захтев о замрзавању 
штрајка. 

- Лично сматрам да не 
постоји разлог да се 
штрајк замрзне, јер њега 
или има, или нема. Наред-
них дана из иностранства 
се враћа Владимир Пави-
ћевић, председник синди-
ката здравства при УСС, 
када ће бити и организо-
ван Републички одбор. Ha 
њему ћемо се изјаснити о 
понуди, али и видети шта 
je до сада постигнуто 
штрајком - каже Рачић. 

И у Синдикату здрав-
ства, при Савезу синдика-
та Црне Горе, кажу да ће 
одлуку о евентуалном за-
мрзавању штрајка донети 
на Републичком одбору. • 

Ј. Б. 

ПОДГОРИЦА, ДАНИЛОВГРАД -
Црногорски премијер Игор 
Лукшић јуче није желео да 
одговори на директно пита-
ње да ли ће бити смењен ди-
ректор Завода за извршење 
кривичних санкција у Спужу 
Милан Радовић, који je у по-
недељак, пар сати након што 
je у затворској ћелији прона-
ђен мртав притвореник Ми-
ливоје Терзић, медијима са-
општио да je највероватније 
реч о самоубиству. 

Лукшић je новинарима ју-
че у Даниловграду казао да 
не може да коментарише цео 
случај јер, колико je њему по-
знато, обдукционе налазе др 
Миодраг Шоћ и др Драгана 
Чукић још нису доставили 

Игор Лукшић 

ступио и, нажалост, мислим 
да није. Мислим да je дошло 
до врло контрадикторних на-
ступа који су генерално само 
подстицали узенемирење јав-

шдд HA седници Владе, одражане у четвртак, како je то и званично 
објављено на сајту, било je речи управо о понашању Управе 
ЗИКС. Тада je указано на потребу брзог, професионалног и ефика-
сног расветљавања свих релевантних чињеница у вези са Терзи-
ћевим случајем у оквиру надлежних правосудних институција. 
Влада ће након добијања извештаја од надлежног државног ту-
жиоца донети одлуку о одговорности у управи ЗИКС. 

надлежним органима, одно-
сно тужилаштву. 

- Оно што смо ми оцењива-
ли у Влади јесте да ли je ме-
наџмент ЗИКС адекватно по-

ности, што смо такође разма-
трали на седници Владе - Ka
sao je Лукшић и још једном 
додао да није задовољан на-
чином на који je менаџмент 

ЗИКС поступио и да ће то 
узети у разматрање када буду 
доносили коначну одлуку. 

Лукшић je, упитан да ли 
подржава Веселина Вељови-
ћа, рекао да директор Управе 
полиције ужива његово пуно 
поверење. 

- Његов мандат карактери-
ше пуна поевећеност реализа-
цији стратешких капацитета 
који се тичу даљег развоја 
Управе полиције и јачања ка-
дровских ресурса и пуна по-
свећеност испуњавању свих 
обавеза везаних за акциони 
план, и свега што нам следи 
касније, када буду отворени 
преговори са ЕУ - оценио je 
премијер. 

Према Лукшићевим речи-
ма, припрема се ново законо-
давство из те области. 

- Министарство унутраш-
њих послова на томе ради, 
верујем да ће се у скоријем пе-
риоду Влада одредити на тај 
предлог Закона, и све што.бу-
де после тога биће ствар мог 
и договора министра и ди-
ректора полиције. He видим у 
томе никаквих проблема - Ka
sao je Лукшић. 

Премијер je рекао да Вељо-
вић има његово поверење све 
док реализује своје обавезе, 
што je до сада био случај. • 

С.Ђ. 

НАПАД HA НОВИНАРЕ 

" В И Ј Е С Т И " 
ОПЕТ M E T A 

ПОДГОРИЦА - Новинари 
телевизије и дневника "Ви-
јести", који су јуче физич-
ки мападнути док су били 
на радном задатку, очекују 
да ће полиција убрзо от-
крити разлоге напада на 
њих. 

Новинари Дарко Була-
товић, Александар Маро-
јевић и Иван Петрушић, 
нападнути су у никшић-
ком насељу Хумци, прили-
ком снимања. 

Булатовић je рекао аген-
цији Мина да су три чове-
ка, приликом снимања Ху-
маца, почела да их вређају 
и псују, a један од н»их, 
Драгољуб Караџић, поку-
шао je да удари Булатови-
ћа, који je поред аутомоби-
ла чекао фото-репортера и 
сниматеља. 

- Он се залетео да нас 
удари, и рекао сам снима-
тељу и фотографу да што 
пре уђу у ауто. Док сам се-
део на месту возача, лева 
нога ми je остала напољу и 
Карацић je јако гурнуо 
врата и нагњечио мн пот-
коленицу, a потом ми и за-
лупио врата - казао je Бу-
латовић. 

Караџић je затим, како 
je рекао Булатовић, оти-
шао до еувозачеве етране 
и ениматеља ударио ногом 
у ногу, a затим још једном 
у камеру. 

Он je објаснио да се ра-
ди о власнику отпада који 
се налази у близини. • 

П0Р0ДИЦА ЗЕЈАК ИЗ НИКШИЋКОГ НАСЕЉА ХУМЦИ ЈУЧЕ НАПУСТИЛА ГРАД 

СРУШИЛИ 
JEO КУћЕ 

НИКШИЋ - He чините то, 
ако бога знате! 

Узалудне су биле ове речи 
Илије Зејака, некадашњег 
железарца и мештанина 
никшићког насеља Хумци 
са крова објекта, који no од-
луци надлежних треба да се 
руши. Тачно у 11 и 20 часо-
ва машина je ударила на 
Илијину муку, када су поче-
ли да падају и делови куће. 

- Сузу нисам пустио када 
сам оца сахрањивао, али са-
да их не могу зауставити. 
Скрхан сам од бола и не-
правде, људске злобе и па-
кости - говорио je гласно 
Илија, док су се међу окуп-
љеним народом чуле речи 
гнева и беса. 

Махао je он папирима 
пред надлежнима, али уза-
луд. Покушавао je да им об-
јасни да за дозидани стам-
бени објекат површине 41 
квадрат има поседовни 
лист, али не, и грађевинску 
дозволу. 

ОЧАЈ Илија Зејак на крову нелегално подигнутог објекта 

објекат нелегалан, као и код 
већине осталих који станују 
у овом делу насеља, али ево, 
као што видите само се ме-
ни руши. Објекат не смета 
ни путу, ни ничему другом 
од општег значаја. Од Ко-
муналне полиције сам тра-

П 0 М 0 Ћ Н И ОБЈЕКАТ 
НАЧЕЛНИК комуналне полиције Здравко Влаховић казао je да се 
ради о помоћном, a не памбеном објекту. 
- Тако je Зејак саопштио инспектору, што je овај унео у записник. 
Поступак о уклањању гараже траје пет година, јер се он жалио до 
највиших надлежних инстанци, које су му одбиле жалбу - објаш-
њава Влаховић. 

- Градњу сам почео 2007. 
године и од тада због прија-
ве првог комшије траје 
спор. Свестан сам да je мој 

жио да поништи решење о 
рушењу до доношења де-
таљног урбанистичког пла-
на - казао je Зејак. 

Његова супруга, син и 
две кћерке немо су посма-
трале цео догађај. Ни подр-
шка великог броја људи ни-
је им била од помоћи. Када 
су видели да ће се одлука 
лзвршити, Илија je са су-
пругом и сином изненада 
донео одлуку да напусти 
Никшић! 

- Враћамо се у Бијело По-
ље, јер нам овде више нема 
опстанка. A вама који сте 
дошли да рушите кажемо да 
то чините слободно. Срав-
ните све са земљом! Немој-
те штедети ни други део ку-
ће. Удрите! Врата вам неће-
мо затварати. Ето вам сва 
наша мука - поручили су Зе-
јаци и својим аутомобилом 
напустили Хумце. • 

В. КАДИЋ 

ИНИЦИЈАТИВА ГРАђАНА БАРА НЕМА ВЕЗЕ СА П0ЛИТИЧКИМ СТРАНКАМА 

СУТ0М0РЕ ТРДЖИ СВ0ЈЕ 
БАР - Одборник СНП, из 

Сутомора, у Скупштини оп-
штине Бар Бранко Булатовић 
казао je јуче да су разлози за 
иницијативу "Сутоморе-оп-
штина", коју je покренуо Од-
бор месне заједнице Спич, 
"потпуно оправдани, при че-
му je веома битно знати да су 
они пре свега економски и со-
цијални, те да немају никакве 
везе са националним". 

- Грађани Сутомора нису 
задовољни односом општине 
Бар према њиховом месту. 
Веома циљано, скривају се и 
кривотворе подаци о усмера-
вању буцетских средстава. 
Сутоморани су нарочито не-
задовољни чињеницом да се 
у изградњу и одржавање ин-
фраструктуре у њиховој ме-
сној заједници улаже веома 
мало, a нема ни планских до-
кумената за овај део барске 
општине - каже Булатовић. 

Он додаје да су јавне повр-
шине на подручју МЗ Спич-
Сутоморе практично потпу-
но запуштене, a на њима je 
често крупна стока и то у на-
јурбанијим деловима најве-
ћег летовалишта на барској 

Бранко Булатовић 

ra ко њоме прође. Када нема 
воде у чесмама и када септич-
ке јаме почну да се изливају у 
куће грађана, партијске књи-
жице нису од помоћи - под-
влачи Булатовић. 

За тврдњу како je иниција-
тива "Сутоморе-општина" 
покренута због личних инте-
реса, која je лансирана ових 
дана из уста одборника ДПС, 
Булатовић каже да je то 
"убедљив аутогол партије на 
власти, тим пре јер je реч о 

Л 0 К А Л Н Д КРДД 
Д0К се Сутоморани жале да децу у школе са страхом шаљу од кр-
да коња, разјарених бикови који су честа претња и мештанима и 
туристима, тешко je поверовати да Барани терају стоку на испа-
шу у суседно Сутоморе. Чињеница je, ипак, да су власници стоке 
из Сутомора и оближњих насеља. 

ривиЈери, Једнако T O K O M ту-
ристичке сезоне и ван ње. 

- Незадовољство Сутомо-
рана односом општине Бар 
према њима нема баш ника-
кве везе са политичком при-
падношћу било кога. Јер, кад 
јавна расвета не функциони-
ше, улица je мрачна за свако-

противљењу интересима и 
недвосмисленој вољи грађа-
на Сутомора". 

- У природи човека јесте да 
има лични мотив и да очекује 
да живи боље, у бољим усло-
вима, да му буде лакше и да 
буде задовољнији - закључује 
Бранко Булатовић. • Б. Б. 

У 0СН0ВН0М СУДУ ОДЛОЖЕНО СУТјЕЊЕ ЗА НАПАД HA ЕКИПУ ВИЈЕСТИ 

МУГОШИН АДВОКАТ ИМАО ОБАВЕЗЕ 
П0ДГ0РИЦА - Судија подго-

ричког Основног суда Нада 
Рабреновић одложила je за 
26. децембар суђење због на-
пада Миомира и Мшвана 
Мугоше на екипу "Вијести" 
у августу пре две године. 
Бранилац Миљана Мутоше, 

адвокат Небојша Мараш, 
затражио je одлагаље пре-
треса због раније преузетих 
обавеза. Јововић, поред Ми-
љана Мугоше, има статус 
окривљеног јер je према оп-
тужници, пршшком тог ин-
цидента лакше повредио 

градоначелниковог возача 
Драгана Радоњића. Ha суђе-
њу су се појавили Миљан 
Мугоша и возач Радоњић 
који je требало да буде са-
слушан у својству сведока, 
његов заступник адвокат 
Митар Мугоша. • С. Тј. 
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